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Številka: 03201-13/2017                                                                                                     TOČKA 2 

Datum:   19.10.2017 

 
 

Z A P I S N I K 
21. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 18.10.2017 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 19 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Anita Arzenšek, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko Barbara, Klajnšek Rok, Kavaš 
Andreja, Kobal Aleš, Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust 
Boris, Rauter Martina, Rožman Romana, Stajnko Jerebic Doroteja, Strnad Matjaž, Trstenjak 
Zvonimir, Vrhovšek Konrad. 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Stanko Rafolt, Maja Krajnc, Metka 
Meglič, Katja Arnšek, Drago Slanič - strokovne službe, Drago Žura - predsednik nadzornega odbo-
ra, Dejan Tacer, Srečko Hvauc – Nigrad d.d., Metka Oberlajt - zapisnikar. 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 20. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 17 PROTI: / 

 
3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 21. redne seje Občinskega sve-
ta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje. 
3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
4. Seznanitev z Elaboratom odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode na 

območju Občine Hoče-Slivnica za leto 2017. 
5. Obravnava in potrditev Pravilnika o štipendiranju perspektivnih športnikov v Občini Hoče-

Slivnica – druga obravnava. 
6. Obravnava in potrditev Letnega programa športa Občine Hoče-Slivnica za leto 2018. 
7. Obravnava in potrditev Odloka o načinu sofinanciranja rekonstrukcije lokalnih cest in javnih 

poti – prva obravnava. 
8. Obravnava in potrditev Strategije oskrbe s pitno vodo na območju Občine Hoče-Slivnica – 

druga obravnava. 
9. Imenovanje volilne komisije za izvolitev kandidata za člana državnega sveta in izvolitev 

predstavnikov (elektorjev) v volilno telo za volitve. 
10. Izvolitev kandidata za člana državnega sveta. 
11. Izvolitev predstavnikov (elektorjev) Občine Hoče-Slivnica v volilno telo za volitve člana dr-

žavnega sveta. 
12. Pobude in vprašanja. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 
4. TOČKA 

SEZNANITEV Z ELABORATOM ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE IN PADAVINSKE 
ODPADNE VODE NA OBMOČJU OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2017 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predstavnik podjetja Nigrad Dejan Tacer. 
 
Razpravljali so člani sveta: Anton Obreht, Konrad Vrhovšek, Boris Pust, Srečko Ornik, Bojan Mlaj.  
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala Dejan Tacer in župan Marko Soršak. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z Elaboratom odvajanja in čiščenja ko-
munalne in padavinske odpadne vode na območju Občine Hoče-Slivnica za leto 2017. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
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Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 18 PROTI: / 

 
5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O ŠTIPENDIRANJU PERSPEKTIVNIH 
ŠPORTNIKOV V OBČINI HOČE-SLIVNICA – druga obravnava 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Katja Arnšek. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht.  
 
Razpravljali so člani sveta: Romana Rožman, Srečko Ornik. 
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala direktor OU Peter Cokan in Katja Arnšek. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 4: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o štipendiranju vrhunskih in per-
spektivnih športnikov v Občini Hoče-Slivnica v drugi obravnavi. 

 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 11 PROTI: 3 

 
6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA OBČINE  
HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2018 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Oberlajt. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Letni program športa v Občini Hoče-Slivnica 
za leto 2018. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O NAČINU SOFINANCIRANJA REKONSTRUKCIJE 
LOKALNIH CEST IN JAVNIH POTI – prva obravnava 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal strokovni sodelavec Stanko Rafolt. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o načinu sofinanciranja rekonstrukcije 
lokalnih cest in javnih poti v prvi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 
8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV STRATEGIJE OSKRBE S PITNO VODO NA OBMOČJU 
OBČINE HOČE-SLIVNICA – druga obravnava 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal strokovni sodelavec Stanko Rafolt. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Strategijo oskrbe s pitno vodo na območju 
Občine Hoče-Slivnica v drugi obravnavi. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 
9. TOČKA 

IMENOVANJE VOLILNE KOMISIJE ZA IZVOLITEV KANDIDATA ZA ČLANA DRŽAVNEGA 
SVETA IN IZVOLITEV PREDSTAVNIKOV (ELEKTORJEV) V VOLILNO TELO ZA VOLITVE 

 
Župan Marko Soršak je povedal, da je funkcija volilne komisije, da opravi volitve za izvolitev 
kandidata za člana državnega sveta in izvolitev predstavnikov (elektorjev) v volilno telo za volitve 
člana državnega sveta. 
 
Član sveta Zvonimir Trstenjak je v volilno komisijo predlagal naslednje kandidate: 
1. Janko Jurgec Barbara, 
2. Franjo Mihalič, 
3. Boris Pust. 
 
Za predsednika volilne komisije je bil predlagan Janko Jurgec Barbara, kot najstarejši kandidat, in 
je bil soglasno potrjen. 
 
Volilna komisija v sestavi Janko Jurgec Barbara, Franjo Mihalič in Boris Pust je bila potrjena z 18 
glasovi ZA. 
 

 
10. TOČKA 

IZVOLITEV KANDIDATA ZA ČLANA DRŽAVNEGA SVETA 
 
Sočasno so bile izvedene volitve za člana državnega sveta in za predstavnike (elektorje) v volilno 
telo za volitve člana državnega sveta. 
 
Predlagani kandidati so navedeni na glasovnici po abecednem vrstnem redu. Na glasovnici lahko 
vsak svetnik obkroži enega kandidata za člana državnega sveta in največ tri predstavnike 
(elektorje).  
 
Glasovanje je potekalo tajno. Vsak svetnik je potrdil prejem glasovnice s podpisom. 
 
 
Podpredsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Marijan Haložan je prisotne  
seznanil s prispelimi predlogi kandidatov za člana državnega. 
 
Prispela sta dva predloga za člana državnega sveta: 

1. Žura Drago (predlagatelj Pust Boris), 
2. Žura drago (predlagatelj Janko Jurgec Barbara). 
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Župan Marko Soršak je pozval predsednika volilne komisije Janka Jurgec Barbaro, da je podal 
poročilo o izidu volitev. 
 
Število razdeljenih glasovnic: 19 
Število oddanih glasovnic: 19 
Število neveljavnih glasovnic: 1 
Število veljavnih glasovnic: 18 
 
Rezultat glasovanja: 

1. Žura drago - 18 glasov 
 
 

UGOTOVITVENI SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica je izvolil kot kandidata za člana Državnega sveta RS 
Draga Žura. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 19 PROTI: / 

 

 
11. TOČKA 

IZVOLITEV PREDSTAVNIKOV (ELEKTORJEV) OBČINE HOČE-SLIVNICA V  
VOLILNO TELO ZA VOLITVE ČLANA DRŽAVNEGA SVETA 

 
Podpredsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prisotne seznanil s 
prispelimi predlogi kandidatov za predstavnike (elektorje) v volilno telo za volitve člana državnega 
sveta. 
 
Za predstavnike (elektorje) je prispelo sedem predlogov: 

1. Klajnšek Rok (predlagatelj Franjo Mihalič), 
2. Kobal Aleš (predlagatelj Pust Boris), 
3. Kobal Aleš (predlagatelj Jurgec Janko Brabara), 
4. Merkuš Jožef (predlagatelj Pust Boris), 
5. Merkuš Jožef (predlagatelj Jurgec Janko Barbara), 
6. Soršak Marko (predlagatelj Pust Boris), 
7. Soršak Marko (predlagatelj Jurgec Janko Barbara). 

 
Župan Marko Soršak je pozval predsednika volilne komisije Janka Jurgec Barbaro, da je podal 
poročilo o izidu volitev. 
 
Število razdeljenih glasovnic: 19 
Število oddanih glasovnic: 19 
Število neveljavnih glasovnic: / 
Število veljavnih glasovnic: 19 
 
Rezultat glasovanja: 

1. Klajnšek Rok - 8 glasov 
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2. Kobal Aleš - 11 glasov 
3. Merkuš Jožef - 13 glasov 
4. Soršak Marko - 15 glasov 

 
 

UGOTOVITVENI SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica je za elektorje v volilno telo za volitve članov dr-
žavnega sveta izvolil Kobal Aleša, Merkuš Jožefa in Soršak Marka. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
12. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
SREČKO HVAUC 
Predstavil je lastniško strukturo družbe Nigrad. Družba ni v 100% javni lasti, zato predlaga, da se 
razmisli o možnosti odkupa deleža, ki je v zasebni lasti. Z odkupom bi družba postala v javni lasti v 
celoti. S tem bi lahko sklepali in house posle z občinami, ki imajo lastniški delež v družbi. 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Predlog bomo pripravili do naslednje seje občinskega sveta. 
 
KONRAD VRHOVŠEK 
Podal je pobudo za postavitev table (označitev naselja Sp. Hoče) omejitev hitrosti 50 km/h, in sicer 
na državni cesti R329. 
 
STANKO RAFOLT 
Na občinskih cestah je postavljena potrebna prometna signalizacija. 
 
FRANJO MIHALIČ 
Vprašal je, če je kaj znano, da mora Magnina lakirnica v Gradcu do določenega datuma prenehati 
z delovanjem, ker prekomerno onesnažuje okolje in ogroža prebivalce Gradca? 
 
Tisti, ki ste šli v Ljubljano za podporo Magni, kako to, da niste šli leta 2006 v Ljubljano, ko je šlo za 
logistični center in mnogo manjše ogroženost občanov in mnogo manjšo onesnaženost zraka.  
 
Župan MARKO SORŠAK 
O zaprtju Magne v Gradcu še ni slišal. 
 
SREČKO ORNIK 
V Hotinji vasi na igrišču je zaščitna ograja s stebri, ki se migajo, zato prosi, da se ustrezno ukrepa. 
 
Opozoril je, da luč v Hudourniški ulici in Ulici Milke Volk ne sveti. 
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ANTON OBREHT 
Daje pobudo, da se stvar okrog čistilne naprave in kolesarske poti čimprej reši, da ne bo preveli-
kega smrada. 
 
Glede načrtov za OŠ FLV Slivnica, o katerih je vpraševal na prejšnji seji, je povedal, da je v petek 
ogled in idejna skica že narejena, zato se zahvaljuje. 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Glede črpališča je povedal, da smo v rebalansu povišali sredstva in da je razpis končan, vrednost 
projekta je cca 300.000€, ki ga bo izvedlo podjetje MATA TiM. Naslednji teden bo potekala uvedba 
v delo. 
 
ROK KLAJNŠEK 
Zahvalil se je vsem, ki so glasovali zanj, čestital je vsem izvoljenim trem elektorjem in Dragu Žuri 
za izvolitev kot kandidata za člana državnega sveta.  
 
 
Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in 
ob 1830 sejo zaključil. 
 
 
 
Zapisala:                             

Metka Oberlajt, dipl. upr. org.                                                               ŽUPAN 

dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. 
inž.  

 


